
 
 

 

 

Αθήνα, 31 Αυγούστου 2022 

 

 

Ερώτηση και Αίτηση Κατάθεσης Εγγράφων 

 

 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

 

Θέμα: «Ρευματοκοπές στην Κορινθία» 

 

Σήμερα, η κυβέρνηση της ΝΔ, με την πολιτική της και χωρίς κανέναν έλεγχο και 

ρύθμιση της αγοράς ενέργειας, όπως κάνουν άλλες χώρες της ΕΕ και έχει πολλάκις 

προτείνει και ο Συνήγορος του Πολίτη, με την κιλοβατώρα να έχει φτάσει από 0,10 στα 

0,80 Ευρώ, χωρίς να προωθούνται προθεσμιακά σταθερά συμβόλαια, με την επιλογή 

της να ιδιωτικοποιήσει τη ΔΕΗ εν μέσω μάλιστα ενεργειακής κρίσης και το κλείσιμο 

των λιγνιτικών μονάδων που μπορούσαν να αξιοποιηθούν λόγω της έκτακτης ανάγκης, 

έχει δημιουργήσει μια μεγάλη κατηγορία ευάλωτων νοικοκυριών που αδυνατούν να 

καλύψουν το κόστος λόγω των υπέρογκων λογαριασμών ρεύματος και της ρήτρας 

αναπροσαρμογής που επιβλήθηκε τον Αύγουστο 2021 από τη ΔΕΗ, και η οποία 

εξακολουθεί να περιλαμβάνεται στους λογαριασμούς που λαμβάνουν οι πολίτες. 

 

Συνέπεια της κατάστασης αυτής και της πενιχρής στήριξης της κυβέρνησης, αλλά και 

της ανύπαρκτης προστασίας των πολιτών απέναντι στους παρόχους, ο ΔΕΔΔΗΕ έχει 

προβεί ήδη σε ρευματοκοπές με αποτέλεσμα νοικοκυριά, επιχειρήσεις, επαγγελματίες 

και παραγωγοί να στερούνται το κοινωνικό αγαθό του ηλεκτρισμού, που η κυβέρνηση 

του ΣΥΡΙΖΑ είχε προτείνει να περιλαμβάνεται ρητώς στην αναθεώρηση του 

Συντάγματος ως βασική παροχή κοινής ωφέλειας που εξασφαλίζεται για όλους. 

 

Ειδικότερα στην Κορινθία, και σύμφωνα με ολοένα και περισσότερες πληροφορίες και 

διαμαρτυρίες από όλο το Νομό, το πρόβλημα έχει λάβει μεγάλες διαστάσεις με 
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καθημερινές ρευματοκοπές από εργολάβους του ΔΕΔΔΗΕ ακόμα και σε ευάλωτους 

συμπολίτες μας. Γεγονός που, εκτός από επικίνδυνο, προκαλεί και γενικευμένη 

ανασφάλεια στις τοπικές κοινωνίες οδηγώντας σε καταστάσεις που θυμίζουν την 

ανθρωπιστική κρίση της περιόδου 2012-2014.   

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Πόσες ρευματοκοπές έχουν πραγματοποιηθεί στην ΠΕ Κορινθίας αναλυτικά 

ανά μήνα από 1/1/22 μέχρι και σήμερα; Να προσκομιστούν τα σχετικά στοιχεία. 

 

2. Πόσες από αυτές τις ρευματοκοπές αφορούν σε πρώτες κατοικίες και πόσες σε 

επιχειρήσεις; 

 

3. Πόσους δικαιούχους κάλυψε το πρόγραμμα επανασυνδέσεων που είχε αποδώσει 

σημαντικά επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ αλλά στη συνέχεια απαξιώθηκε και τι ποσό 

διατέθηκε από 1/1/22 μέχρι σήμερα; 

 

4. Δεδομένης της εκρηκτικής διάστασης των αυξήσεων στο ρεύμα, ποια είναι η 

κυβερνητική στρατηγική για την αντιμετώπιση της ενεργειακής φτώχειας που 

αναμένεται να ενταθεί το επόμενο διάστημα; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές  

Γιώργος Ψυχογιός 

Φάμελλος Σωκράτης  




